
 Zápis č. 17/2011/IX z jednání
Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 5.9.2011

 
Přítomno 5 členů RM. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu pana Mgr. Zdeňka Duška a paní Evu Tuhárskou. Rada města
schvaluje zapisovatelkou zápisu paní Ladu Vídeňskou, pracovnici Městského úřadu Rokytnice v O.h.
 
Hlasováno o návrhu  5 pro 0 proti 0 zdržel
 
Jednání zahájeno v 16,00 hodin.
 
Starosta města Petr Hudousek konstatoval, že veškerý podkladový materiál k projednávaným bodům byl uveřejněn na
intranetu Města Rokytnice v O.h.
 
Rada města Rokytnice v Orlických horách, jako Valná hromada obchodní společnosti CENTEP, spol. s r.o., IČ:
25930133, se sídlem Rokytnice v Orlických horách, Kasárna ev.č. 50, PSČ 517 61,  zapsaná v obchodním
rejstříku vedeném  u Krajského soudu v Hradci Králové v odd. C, vložka 15394:
 
1. schvaluje program Valné hromady:
- odvolání pana Miroslava Petra z funkce člena dozorčí rady
- jmenování Ing.Jaroslava Grunda  členem dozorčí rady
Hlasováno o návrhu   pro 5, proti 0, zdržel 0.
 
2. odvolává: pana Miroslava Petra z funkce člena dozorčí rady.
 
3. jmenuje: Ing.Jaroslava Grunda členem dozorčí rady.
 
4. ukládá jednateli: zajistit bezodkladně zápis schválené změny obsazení dozorčí rady v obchodním rejstříku.
 
Usnesení schváleno jako celek:  pro 5,  proti  0,  zdržel  0.
 
 
Dále Rada města Rokytnice v Orlických horách  pokračovala v jednání.
 
1) Schválení programu jednání
Starosta přečetl návrh programu. Ze strany radních nebyly podány žádné doplňující návrhy.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.
Hlasováno o návrhu 5 pro 0 proti 0 zdržel.
 
2) OREDO s.r.o. – změny jízdních řádů 2011/2012
Starosta podal informaci ke změnám jízdních řádů, které je možné připomínkovat do 16.9.2011. Navrhl připomínkovat
především návaznost vlakových spojů směrem na Letohrad a oslovit další obce – Vamberk, Slatina n.Zd. k připojení se
k těmto připomínkám. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložené návrhy změn jízdního řádu předložené OREDO s.r.o.
Rada města ukládá: připravit podklady pro případné připomínky ke změnám jízdního řádu a připravit dopis na OREDO
Zodpovídá : ing.Rozsívalová, tajemník                             Termín : do 15.9. 2011
Rada města ukládá: připravit podklady k připomínkování lepší návaznosti spojů směrem na Letohrad a oslovit další obce
na trati 023 – Vamberk, Slatina n.Z. k připojení se k těmto připomínkám.
Zodpovídá: starosta                                                             Termín: do 12.9.2011
 
3) Smlouva o nájmu nebytových prostor – Antonín Grund
Tajemník podal informaci o Smlouvě o nájmu nebytových prostor – dodatek č.5, , kdy došlo ke změně a doplnění Smlouvy o
nájmu nebytových prostor ze dne 1.1.2002.  Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: Smlouvu o nájmu nebytových prostor – dodatek č.5 uzavřenou mezi Městem Rokytnice v O.h. a
panem Antonínem Grundem.
 
4) Změna telefonních čísel Městského úřadu a Městské správy bytů Rokytnice v O.h.
Tajemník předložil návrh na ukončení činnosti původních telefonních čísel MěÚ a MSB, bylo plánováno ponechat po jistou
dobu v činnosti původní telefonní čísla a nová tel.čísla souběžně. V současné době vešla již nová čísla ve známost a byl
podán návrh na ukončení činnosti původních telefonních čísel. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: ukončení činnosti původních telefonních čísel Městského úřadu a Městské správy bytů Rokytnice
v O.h. 
 



5) Žádost o poskytnutí dotace na podporu sportovních aktivit – AFK UNION Rokytnice v O.h.
Mgr.Dušek seznámil přítomné s žádostmi AFK UNION Rokytnice v O.h. o poskytnutí dotace
na podporu sportovních aktivit. Pracovní skupina pro sport nedoporučila schválit podané žádosti AFK UNION Rokytnice v O.h.
Nebyly žádné připomínky.
Rada města neschvaluje: žádosti o poskytnutí dotace na podporu sportovních aktivit AFK UNION Rokytnice v O.h.
 
6) Návrh bytové komise
Místostarosta Petr Mareš seznámil přítomné s návrhem Bytové komise prodloužit nájemní smlouvy a uzavřít nájemní
smlouvy k bytům v majetku města. Dále doporučil schválit nahrazení člena bytové komise Bc.Rűckerovou, která je na
mateřské dovolené, zapisovatelkou bytové komise Irenou Hockovou.
Rada města schvaluje:
a)      prodloužení nájemních smluv dle návrhu Bytové komise, který je přílohou zápisu,
b)      uzavřít nájemní smlouvy:
         -k bytu 1+1 v čp. 258/13, Dolní Sídliště s panem Iuriem Calanceou
         -k bytu 2+1 v čp. 97/1, J.V. Sládka s panem Nguyen The Son
c)      nového člena Bytové komise paní Irenu Hockovou.
 
7) Žádost o poskytnutí dotace z fondu na podporu kultury a neziskových aktivit
Golfový klub Symbióza Nebeská Rybná o.s.
Starosta podal informaci k žádosti o poskytnutí dotace,  komise pro kulturu doporučila poskytnout dotaci na podporu kultury
a neziskových aktivit ve výši 4.000,-Kč.
Rada města po krátké diskuzi rozhodla o tomto bodě hlasovat samostatně.
Rada města schvaluje: poskytnou dotaci na podporu kultury a neziskových aktivit – Golfový klub Symbióza Nebeská
Rybná o.s. ve výši 4.000.-Kč. 
O návrhu tohoto bodu hlasováno samostatně:  4 pro, 0 proti, 1 se zdržel.
 
8) Žádost o poskytnutí dotace z fondu na podporu kultury a neziskových aktivit
Myslivecké sdružení „ORLICKÉ HORY“ Rokytnice v O.h.
Starosta podal informaci k žádosti o poskytnutí dotace a komise pro kulturu nedoporučila poskytnout dotaci na podporu
kultury a neziskových aktivit.
Rada města po krátké diskuzi rozhodla o tomto bodě hlasovat samostatně.
Rada města neschvaluje: poskytnout dotaci na podporu kultury a neziskových aktivit – Myslivecké sdružení „ ORLICKÉ
HORY“
O návrhu tohoto bodu hlasováno samostatně: 4 pro, 1 proti, 0 se zdržel.
 
9) Oprava římsy Mateřské školy – financování
Starosta podal informaci o provedení opravy římsy na budově MŠ, kdy inspekce práce žádá pro bezpečnost odstranění
odfouklé omítky a její opravu. Ing. Rozsívalová doplnila informací o úhradě této opravy z fondu reprodukce majetku. Nebyly
žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: informace o provedení opravy římsy na budově Mateřské školky Rokytnice v O.h.
 
10) Nařízení Královéhradeckého kraje č.1/2011
Tajemník seznámil přítomné s Nařízením Královéhradeckého kraje č. 1/2011, kterými se omezují úseky II. a III. třídy
Královéhradeckého kraje, na kterých se pro jejich malý dopravní význam nezajišťuje sjízdnost odstraňováním sněhu a
náledí. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: Nařízení Královéhradeckého kraje č. 1/2011.
 
11) Quip – Společnost pro změnu, individuální plány
Lada Vídeňská seznámila přítomné s žádostí společnosti Quip – Společnost pro změnu, předložila projekt, kterým chce
navrhnout a prakticky vyzkoušet model individuálního plánování pro klienty DOMOVA NA STŘÍBRNÉM VRCHU Rokytnice
v O.h. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložený projekt Quip – Společnost pro změnu.
 
12) Žádost o převod nemovitostí par.č. 4/1,5/2 a 1138/3 v k.ú. Rokytnice v O.h.
Starosta podal informaci k podané žádosti  [skrytý údaj]  v zastoupení  [skrytý údaj [skrytý údaj [skrytý údaj]  o převod
nemovitostí par.č. 4/1, 5/2 a 1138/3 v k.ú. Rokytnice v O.h. (zámecký park).Vzhledem k tomu, že žadatel je vlastníkem
zámku velmi krátkou dobu a žádost neobsahuje konkrétní způsob využití parku, který by byl dokladován např. formou
jednoduché studie o budoucímu záměru majitele zámku bylo doporučeno, tuto žádost vzít pouze na vědomí a se stejným
doporučením ji předložit Zastupitelstvu města.
Rada města bere na vědomí: žádost o převod nemovitostí par.č. 4/1, 5/2 a 1138/3 v k.ú. Rokytnice v O.h.  
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: vzít na vědomí podanou žádost o převod nemovitostí par.č. 4/1, 5/2 a
1138/3 v k.ú. Rokytnice v O.h.



Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: zahájit jednání o vytvoření projektu s majitelem zámku na budoucí
společné využití pozemků   par.č. 4/1, 5/2 a 1138/3 v k.ú. Rokytnice v O.h.
Rada města schvaluje: zahájit revitalizaci vybraných částí parku v majetku města, které jsou situovány v bezprostřední
blízkosti budovy zámku
Termín: průběžně                                                Zodpovídá: starosta a tajemník
 
13) Příprava programu jednání ZM – 19.9.2011
Starosta předložil návrh programu. Ing.Rozsívalová požádala o vyjmutí z programu bod Zřizovací listiny ZŠ a MŠ, kdy ještě
bude probíhat konzultace s auditorem, tento bod bude zařazen na další jednání ZM. Další připomínky nebyly.
Rada města schvaluje: návrh programu jednání Zastupitelstva města, který je přílohou zápisu.
 
14) Různé – bezbariérový přístup do zdravotního střediska
Starosta seznámil přítomné s možností znovu požádat o dotační titul – LEADER na bezbariérový vstup do zdravotního
střediska. Vybudování bezbariérového vstupu je pro město prioritou a proto navrhl odložit projekt na vybudování
vycházkových okruhů na příští rok a podat projekt na vybudování bezbariérového vstup do zdravotního střediska. K návrhu
nebyly připomínky.
Rada města ukládá: požádat o dotační titul na vybudování bezbariérového vstupu do zdravotního střediska Rokytnice
v O.h.
Zodpovídá: starosta                                                             Termín: do příští RM
 
O usnesení kromě bodu 7) a 8) hlasováno jako o celku: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel.
 
 
Jednání ukončeno: v 18,30 hodin.
 
                                                                       Petr Hudousek, starosta města
 
Ověřovatelé:
Mgr.Zdeněk Dušek
Eva Tuharská
 

 
 


